
ZÁPISNICA 

z mimoriadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Chmeľov  

konaného  dňa 1.6.2023 v zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní: - poslanci  -  Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák ,  Miroslav   Keresteš            

                                       Bc. Miroslava Mariňáková , Martin Marcinko                                

                 -ostatní  podľa prezenčnej listiny                                                                                                                                                                                                      

 

P r o g r a m:  

 

      Otvorenie zasadnutia. 

1.   Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice. 

2.   Schválenie programu. 

      3.   Vodovod.  

      4.   Rôzne.  

      5.   Interpelácie poslancov.  

      6.   Záver.  

 

    Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol  starosta obce  p. Milan Polča. Privítal 

všetkých prítomných.  Podotkol, že zasadnutie bolo zvolané pozvánkou, ktorá bola zverejnená  

na úradnej tabuli  obce.   

K bodu 1 

    V tomto  bode boli určení: 

za zapisovateľku  p. Kozáková a  za overovateľov zápisnice  p. Ing. Kamil Katuščák a 

p.  Pavol Kozák  

 

K bodu 2 

V tomto bode bol schválený  predložený program rokovania. 

Hlasovanie :   za:    5         proti:  0  zdržali sa:  0  

 

K bodu 4 

    Pán starosta  podotkol, že  poslanec Ing. Katuščák  bude meškať niekoľko minút tak navrhol najskôr 

prerokovať bod č. 4 rôzne. 

Potom podal informáciu o  

- pripravovanej akcií  1. ročník Chmeľovský kotlík  2023 a taktiež o súťaži Chmeľovské pirohy  2023 , 

ktoré  by sa mali uskutočníť  15.7. 2023 na futbalovom ihrisku. V programe vystúpi  Detský folklórny 

súbor  Oblíček,  Folklórny súbor Oblík ,Folklórny súbor Čaklovčan a Ľudová hudba Beťáre 

- výberovom konaní na funkciu riaditeľky materskej školy , že do 31.5 2023 sa neprihlásil nikto  



p. Bc. Mariňáková podotkla, že na akciu Chmeľovský kotlík by mohla zabezpečiť pre deti nosenie na . 

na koni .  Potom , že poplatok   za materskú školu máme príliš nízky a navrhla do budúcna tento 

poplatok zvýšiť.  

Prišiel p. Majerník (19.15 hod.)   

Pán starosta odpovedal, že poplatky sa musia schváliť vo VZN obce.  

Prišiel p. Ing. Katuščák ( 19.18 hod.) 

K bodu 3 

       V tomto bode pán starosta  informoval, že elektrická prípojka k vodovodu je   vedená okolo cesty  

po  Miroľových pozemkoch  a je  vo svahu , kde je potrebné ručne kopať lebo stroj tam nevojde.  

Firma napočíta   koľko  bude stáť  ručné kopanie.   

Potom dodal, že je potrebné zlegalizovať „mŕtvu“ vetvu vodovodu , ktorá nie je skolaudovaná   a je 

vedená  z Petiča do obce.   K tejto časti vodovodu nie sú podklady a preto je potrebné vedenie zamerať    

prečistiť, dezinfikovať  a natlakovať . Na túto činnosť  musí byť vypísané  nove verejné obstarávanie.  

Obec to bude  stáť asi 25 000 €.    Nové kopanie by stálo asi 200 000 €.  

Potom dodal, že správca  cesty –PSK  najprv   nepovolil rozkopať asfalt  na „hlavnej“ ceste v obci. 

Odporúčal tlačiť sa do zeleného pásma okolo cesty. Lenže my tam máme plyn a telekomunikačný 

kábel.  Napokon súhlasil s rozkopaním polovice cesty s tým, že podklad cesty bude kamenivo a betón  

a obec doplatí za asfalt .  Dodal, že vyššiu sumu ako je vo výkaze- výmer dodávateľ nemôže dať .    

   

                                                                                                                    Uznesenie č. 28/2023  

Obecné zastupiteľstvo súhlasí so  zabezpečením verejného obstarávania  

- Zákazka s nízkou hodnotou- práce na vodovodnom  potrubí Petič - Chmeľov   

(vytýčenie, po realizačné  zameranie, natlakovanie, prečistenie, dezinfekcia)  

 Hlasovanie :   za:    7         proti:  0  zdržali sa:  0  

 

                                                                                                                    Uznesenie č. 29/2023  

Obecné zastupiteľstvo  súhlasí s podmienkami PSK na umiestnenie vodovodného potrubia. 

Hlasovanie :   za:    7         proti:  0  zdržali sa:  0  

 

 K bodu 5  

       Pán starosta podotkol, že je potrebné rozhodnúť či dávame projekt –žiadosť na obnovu školských 

. pavilónov aspoň dvoch budov  a to cez výzvu na plán obnovy dediny alebo plán obnovy historických 

budov, sú tam tie isté podmienky.  

  

 -p. Mgr. Havirová,  konštatovala,  že budovu  telocvične  je potrebné  opraviť.  

 

Pán starosta dodal, že ministerstvo kultúry nám už poslalo finančné prostriedky na  obnovu 

pamiatkovej záhrady , kde je plánovaná oddychová zóna , amfiteáter a detské ihrisko 

Taktiež , že nemáme schválené uznesenie na vypracovanie projektovej dokumentácie na chodník od 

domu smútku po židovský cintorín s odvodnením  

 



                                                                                                                Uznesenie č. 30/2023 

Obecné zastupiteľstvo  súhlasí s vypracovaním projektovej dokumentácie  chodníka  od domu 

smútku  po židovský cintorín.  

Hlasovanie :   za:    7         proti:  0  zdržali sa:  0  

 

- p. Mgr. Havirová podotkla, že v základnej škole treba kosiť školskú záhradu  .  

- p. Kozák sa dotazoval, či by nebolo dobré zlikvidovať oplotenie školskej záhrady zo spodnej strany 

pri dome p. Kacvinského  a kedy bude fungovať PRESNET 

- p. Majerník navrhol zakúpiť na obec mulčovač. 

 - p. Bc. Mariňáková navrhla posunúť rozhlas, lebo pri ich dome nie je jasne  nerozumieť hlásenia 

 Pán starosta  odpovedal na dotazy a ešte dodal, že  bývalý kontrolór obce , Ing. Spišák  sa odvolal 

voči uzneseniu č. 23/2023. Žiada ho nanovo prerokovať inak dá podnet na okresnú prokuratúru.    

 

K bodu 6  

   Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

V Chmeľove  dňa : 1.6.2023 

Zapísala: Kozáková 

 

 

Ing. Kamil Katuščák      ................................................ 

 

Pavol Kozák                   ............................................... 

                                                                                                                                                                                                                                                                       

                                                              

                                                                                            ......................................... 

                                                                                                     Milan Polča                                                                                                                                                                         

                                                                                                     starosta obce 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


